
 

 

                     
 التحضيرات شارفت على نهايتها وتسليم دعوات رسمية لحركتي حماس والجهاد للمشاركة

 المجلس المركزي ينعقد باسم القدس العاصمة الأبدية لدولة فلسطين :الزعنون
 2018-1-2-عمان

سليم الزعنون رئيس المجلس الوطني الفلسطيني ان حركتي حماس والجهاد الإسلامي قد استلمتا دعوات قال 
 ي ينعقد في الرابع عشر من الشهر الجاري تحت اسم:ذرسمية للمشاركة في اعمال دورة المركزي الفلسطيني ال

 " القدس العاصمة الأبدية لدولة فلسطين".

يث استكمل ح عنه مساء اليوم ان التحضيرات شارفت على نهايتها، كد الزعنون في تصريح صحفي صدروأ
ان هذه الدورة تكتسب أهمية  علىداخل الوطن وخارجه، مشددا  المجلس المركزي لأعضاءتوجيه الدعوات 

بالغة بحكم القضايا المصيرية التي ستناقشها، حيث ستشكل منعطفا مهما في مسيرة العمل الوطني الفلسطيني 
طالما  ،صعيد بناء الاستراتيجية والشراكة الوطنية، وا عادة النظر في المرحلة السابقة بكافة جوانبهاسواء على 

أن اسرائيل اختارت العدوان ورفض الاعتراف بحقوقنا وبدولتنا بعاصمتها القدس، فمن حقنا نحن إعادة النظر، 
 .واختيار ما يحقق أهدافنا الوطنية المشروعة

 ص  ر  جميعا   منا يتطلبلة دقيقة جدا وتتعاظم فيها التحديات والاخطار، الامر الذي وأكد الزعنون ان المرح
رهاب وقدرة ثبات بكل للتصدي الطاقات وتوحيد الصفوف والخروج  ،يسانده ومن الغاصب الاحتلال لجرائم وا 

جئين إلى وعودة اللابقرارات تحمي حقوقنا الوطنية في إقامة دولتنا المستقلة وعاصمتها القدس من دورة القدس 
 .دياره

ي دورة ف للمشاركةلجهاد الإسلامي تلبية دعوة الوطن ودعوة القدس وأهاب الزعنون بالأخوة في حركتي حماس وا
مدينة إسقاط ب يومال ، وقرار الكنيست الإسرائيليباعتبار القدس عاصمة لإسرائيل الامريكيقرار لا لمواجهة القدس
على  السيادة الاسرائيليةبفرض المتطرف الليكود قرار حزب و  ،قضايا الوضع النهائي منالمحتلة  القدس

  .، وتصاعد الإرهاب والعدوان الإسرائيلي ضد شعبنا وارضناالمستوطنات في أراضي دولة فلسطين المحتلة
  



 

 

AL-Zanoon -The Central Council convenes in the name of Jerusalem,  

the eternal capital of the State of Palestine 

 2-1-2018 

Saleem AL-Zanoon, speaker of the Palestinian National Council, said that Hamas and Islamic 

Jihad had received official invitations to participate in the Palestinian Central Council session, 

which will be held on the 14th of this month under the name of "Jerusalem, the eternal capital of 

the State of Palestine." 

AL-Zanoon confirmed in a press statement issued on Saturday evening that the preparations are 

nearing completion, as he continued to send invitations to members of the Central Council 

residing inside and abroad, stressing that this session is of great importance by virtue of the 

fateful issues that will be discussed. As long as Israel chose aggression and refused to recognize 

our rights and our State with Jerusalem as its capital, it is our right to reconsider and choose 

alternatives that will achieve our legitimate national goals. 

AL-Zanoon stressed that the stage is very delicate and the challenges and risks are increasing. 

This requires all of us to close ranks and unite our effects to stand up firmly to the crimes and 

terrorism of the occupation and those who support it. We aspire to come out of the Jerusalem 

session with resolutions that protect our national rights in establishing our independent State with 

Jerusalem as its capital. 

AL-Zanoon called on the brothers in Hamas and Islamic Jihad to respond to the call of the nation 

and the invite of Jerusalem to participate in the Jerusalem session to face the American decision 

of considering Jerusalem as the capital of Israel and the decision of the Israeli Knesset today to 

remove the occupied City of Jerusalem from final status issues. That move was preceded by the 

Likud party's decision to annex the Occupied Palestine territories, and the escalation of Israeli 

terrorism and aggression against our people and our land. 

 


